



INSTALLATION GUIDE

POP-UP DRAIN & T-TRAP T排+ 排桿組安裝說明

1. Standard Type Ceramic Sink: Applying a ring of plumbers putty or other sealant around drain hole on sink, then slide **Slice Packing** onto **Pop-Up Body** and insert into drain hole of sink and press firmly. Slide **Rubber Washer** onto threaded portion of **Pop-Up Body**, then thread **Pop-Up Tee** onto **Pop-Up Body** and tighten securely. Wipe any excess sealant. (As shown in figure NO.1).

標準樣式陶瓷臉盆: 在洗臉盆排水洞口周圍塗佈一整圈防水填縫劑, 將斜度橡皮墊套進排桿本體並平穩按壓, 嵌入臉盆的排水洞口後, 從排桿體下端套入橡皮墊片, 再將排桿下座三通鎖緊固定於排桿本體上, 並擦拭掉多餘外滲的填縫劑。

On Deck Type / With Ceramic Sink: Place attached **Gasket** as a seal-mat between **Deck-top** & **Ceramic-Sink-bottom** before setting the **Ceramic Sink** on the **Deck**. Applying a ring of plumbers putty or other sealant around drain hole on sink, then slide **Slice Packing** onto **Pop-Up Body** and insert into drain hole of sink and press firmly. Slide **Rubber Washer** onto threaded portion of **Pop-Up Body**, then thread **Pop-Up Tee** and locked over onto **Pop-Up-Body**, if the length of thread is excessively long, please install **Spacer** and **O-Ring** onto threaded position of **Pop-Up Body** before install **Pop-Up Tee**. Tighten securely and remove any excess sealant. (As shown in figure NO.1 Type A).

陶瓷臉盆: 在置放洗臉盆於檯面適當位置同時, 將隨附的大圓橡皮襯墊放置在檯面與洗臉盆底的中間, 在洗臉盆排水洞口周圍塗佈一整圈防水填縫劑, 將斜度橡皮墊套進排桿本體並平穩按壓, 嵌入臉盆的排水洞口後, 從排桿體下端套入橡皮墊片, 再將排桿下座三通鎖緊固定於排桿本體上, 擦拭掉多餘的填縫劑。

On Deck Type / With Glass Sink: Place **Glass Sink** on **Sink Support** at appropriate position on the deck, then applying a ring of plumbers putty or other sealant around drain hole on sink, then slide **Slice Packing** onto **Pop-Up Body** and insert into drain hole of sink and press firmly. Slide **Rubber Washer** onto threaded portion of **Pop-Up Body**, then thread **Pop-Up Tee** onto **Pop-Up Body**, and tighten securely. Remove any excess sealant. (As shown in figure NO.1 TYPE A).

玻璃臉盆: 在洗臉盆排水洞口周圍塗佈一整圈防水填縫劑, 將斜度橡皮墊套進排桿本體並平穩按壓, 嵌入臉盆的排水洞口後, 從排桿體下端套入橡皮墊片, 再將排桿下座三通鎖緊固定於排桿本體上, 擦拭掉多餘的填縫劑。

Note: 1. when apply a ring of plumbers putty both on ceramic or glass type are strictly according to the putty maker's instructions.

在陶瓷或玻璃臉盆上塗佈一整圈防水填縫劑時, 須嚴格的遵照填縫劑的調和指示說明。

2. Make sure the seal hole of **Pop-Up Tee** is facing toward the appropriate direction and can work with **Level Rail** appropriately.

在固定鎖緊排桿下座三通時, 請注意排桿下座三通操控桿是朝向預定安裝位置的方向。

2. Insert **Nylon Washers** and **Lever Rail** into **Pop-Up Tee** in appropriate, then tighten coupling nut (As shown figure NO.1)

將尼龍墊片和控制桿與排桿下座三通組合, 用螺帽鎖緊固定。

3. Insert **Adjustable Stopper** into **Pop-Up Body**. adjust if necessary.

將可調整水塞蓋套進排桿本體內, 並依需要調整到適當位置。

4. Slide **Link-Hinge** onto **Lever Rail** and tighten up for connect with exhaust control rod of faucet. (As shown in figure NO.1)

將調節鈕穿過操控桿, 鎖緊固定並連接到水龍頭的控制棒。

5. Slide **Small Flange** and **Lock Nut** and **Plastic Tube** onto **Tailpiece** in order, thread **Tailpiece** into the bottom of **Pop-Up Tee** and tighten securely. (As shown in figure NO.2)

在排水尾管下方依序套入法蘭蓋(小)螺帽, 塑膠管後, 再鎖緊固定於排水下座三通。

6. Put **T-Trap Body** onto **Plastic Tube** and **Tailpiece** at appropriate position, then tighten up **Lock Nut**; cut off the **Tailpiece** if necessary. (As shown in figure NO.3)

將排桿下座三通本體裝上塑膠管和排水尾管, 放於適當位置, 鎖緊螺帽固定, 如果排水尾管過長, 可適度依需要截短。

7. Measure the distance from the outlet of **T-Trap Body** to wall, 5cm(2") more than the measurement is required for the length of **Long Pipe**. (As shown in figure NO.4)

測量排桿下座三通出水口到牆壁之間的距離, 再加上5公分(2"), 即為實際需要的排水管長度, 請將多餘的長度切除。

8. Slide **Big Flange** onto **Long Pipe**, then thread **Long Pipe** into **T-Trap Body** and tighten securely. (As shown in figure NO.5)

將法蘭蓋(大)套進排水管(長), 並將無牙一端插入牆上的排水孔, 再將有牙的一端鎖緊固定於排桿下座三通本體, 注意牆上排水孔縫隙要以填縫劑補填, 以防滲漏。

